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Protokół Nr LXII/2010 
 z sesji Rady Miasta Ostrołęki  

 z dnia 28 stycznia  2010 
 
 
Sesja odbyła się 28 stycznia 2010 roku o godz. 10.00 w sali konferencyjnej w Urzędzie 
Miasta  w Ostrołęce, przy Placu Józefa Bema 1  (sala nr 9, parter). 
 
Na sesji w dniu 28 stycznia 2010 roku podjęto następujące uchwały: 
 

• Uchwała Nr 483/LXII/2009 Rada Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 
zamiaru likwidacji  Szkoły Podstawowej Nr 9 Placówki Interwencyjnej przy 
Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo Wychowawczej w Ostrołęce, 

 

• Uchwała Nr 484/LXII/2010 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 
zamiaru likwidacji  Gimnazjum Placówki Interwencyjn ej  przy Wielofunkcyjnej 
Placówce Opiekuńczo Wychowawczej w Ostrołęce, 

 
• Uchwała Nr  485/LXII/2010 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 

2010 r. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe 
miejskiego transportu zbiorowego,  

 
• Uchwała Nr 486/LXII/2010 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 

wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze, 
 

• Uchwała nr 487/LXII/2010 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 
odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki, 

 
• Uchwała Nr 488/LXII/2010 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 

uchwalenia Statutów Osiedli w  mieście Ostrołęka, 
 

• Uchwała Nr 489/LXII/2010 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 
zmian w budŜecie miasta Ostrołęki na 2010 rok, 

 
• Uchwała Nr 490/LXII/2010 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 

nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostroł ęki”, 
 

• Uchwała Nr 491/LXII/2010 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 28 stycznia  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostroł ęki”, 

 
• Uchwała Nr 492/LXII/2010 Rady Miasta  Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 

nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla miasta Ostroł ęki”, 
 

• Uchwała Nr 493/LXII/2010 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie 
zmian w składach osobowych Komisji Rady Miasta Ostrołęki. 

Przewodniczący Zarządu OFG Wacław Karolak wygłosił przemówienie, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak otworzył LXII sesję Rady Miasta 
Ostrołęki. Powitał Prezydenta Miasta Ostrołęki Janusza Kotowskiego, mieszkańców miasta 
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Ostrołęki, wszystkich zaproszonych gości, przedstawicieli prasy oraz radnych. Stwierdził 
prawomocność obrad /lista obecności - załącznik do protokołu/. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak zaproponował na sekretarza 
obrad radną Wiesławę Watrakiewicz. Radna wyraził zgodę. 
Głosowanie: 
Za - 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Radna Stanisława Watrakiewicz nie brała udziału w głosowaniu.  
3. Przedstawienie porządku obrad oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak przedstawił porządek obrad sesji. 
Przypomniał, Ŝe do punktu 11, projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmian 
budŜecie miasta Ostrołęki na 2010 rok wpłynęły 2 autopoprawki. JeŜeli chodzi o punkt 8 – 
wniesienie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze, pojawiły się dwie poprawki redakcyjne w 
samej skardze. Powiedział, Ŝe od Miejskiej Komisji ds. Nadania Odznaki Honorowej „Za 
zasługi dla Miasta Ostrołęki”, otrzymał prośbę, by pod dzisiejsze obrady wprowadzić 3 
projekty uchwały Rady Miasta w sprawie nadania odznaki honorowej za szczególne zasługi 
Panu Józefowi Galankowi, Panu Andrzejowi Tadeuszowi Kowalczykowi, Jerzemu 
Szepietowskiemu. Zaproponował, aby wprowadzić je w następujących punktach: w punkcie 
11a wprowadzić projekt uchwały w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla 
miasta Ostrołęki” dla Pana Józefa Galanka. 
Głosowanie: 
Za - 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Wprowadzono do porządku obrad sesji punkt 11a. 
Zaproponował wprowadzenie punktu 11b i projektu uchwały w sprawie nadania odznaki 
honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Pana Andrzeja Tadeusza Kowalczyka 
Głosowanie: 
Za - 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Wprowadzono do porządku obrad sesji punkt 11b. 
Zaproponował by w punkcie 11c wprowadzić projekt uchwały w sprawie nadania odznaki 
honorowej „Za zasługi dla miasta Ostrołęki” dla Jerzego Szepeitowskiego.  
Głosowanie: 
Za - 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Wprowadzono do porządku obrad sesji punkt 11c. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak powiedział, Ŝe z Komisji Prawa i 
Współpracy z Samorządami Mieszkańców wpłynął projekt uchwały w sprawie zmian 
osobowych w Komisji; zaproponował, aby ten projekt uchwały stał się punktem 15a porządku 
dzisiejszych obrad.   
Głosowanie: 
Za - 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Wprowadzono do porządku obrad sesji punkt 15a. 
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Powiedział, Ŝe wpłynęło równieŜ uzupełnienie do sprawozdania z działalności Prezydenta za 
grudzień 2009 roku, Radni otrzymali równieŜ informację z RIO dotyczy uchwały  
474/LXI/2009 Rady Miasta Ostrołęki; informację dotyczącą OPWiK, pismo do Marszałka 
Województwa Mazowieckiego Adama Struzika, Sołectwa Teodorowo w gminie Rzekuń. 
Powiedział, Ŝe w imieniu Rady Miasta Ostrołęki poparł tę prośbę.  Wpłynęła równieŜ prośba 
z OFG o to, aby ustalić przedstawiciela Rady Miasta do Kapituły Konkursu „Kupuj Lokalne 
Produkty i usługi”.  
Radny Tadeusz Kaczyński powiedział, Ŝe na posiedzeniu Komisji Prawa i Współpracy 
z Samorządami Mieszkańców było wiele poprawek do projektu Statutu Rad Osiedli i prosi 
o te zmiany w formie pisemnej.   
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poprosił o rozdanie 
przygotowanych przez Wydział Organizacji i Obsługi Rady Miasta zmian w treści Statutu.  
Więcej uwag do porządku obrad nie było.  
4. Przyjęcie protokołu LIX, LX, LXI sesji Rady Miasta Ostroł ęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak powiedział, Ŝe protokoły były do 
wglądu w Wydziale Organizacji i Obsługi Rady Miasta w pokoju 106. Zapytał czy są 
jakiekolwiek uwagi do tych protokołów. Uwag nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie 
protokół z LIX sesji Rady Miasta.    
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Protokół z LIX sesji Rady Miasta został przyjęty.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie 
protokół z LX sesji Rady Miasta.    
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół z LX sesji Rady Miasta został przyjęty.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie 
protokół z LXI sesji Rady Miasta.    
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Protokół z LXI sesji Rady Miasta został przyjęty.   
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej Nr 9 Placówki Interwencyjnej przy Wielofunkcyjnej Placówce 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Ostrołęce.  

Sprawozdawca Komisji Oświaty Stanisława Watrakiewicz powiedziała, Ŝe Komisja 
pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały głosami 4 za, przeciwnych i wstrzymujących się nie 
było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak  otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział, Ŝe w tym i następnym punkcie 
porządku obrad wnioskuje, aby rozpatrzyć sprawy, które juŜ wcześniej były omawiane. 
Przypomniał, Ŝe Rada Miasta Ostrołęki podjęła juŜ wcześniej decyzje dotyczące zamiaru 
likwidacji zarówno szkoły Podstawowej Nr 9 Placówki Interwencyjnej przy Wielofunkcyjnej 
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Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej, jak  i Gimnazjum Placówki Interwencyjnej przy 
Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej. Wracamy do sprawy, dlatego, Ŝe 
zmieniło się prawo, i obecnie Miasto Ostrołęka ma prawo do decyzji i reorganizacji sieci 
szkół. Wcześniej był obowiązek uzyskania pozytywnej opinii Kuratorium Oświaty, obecnie 
prawo juŜ nie przewiduje takiej konieczności, dlatego Miasto samo moŜe decydować. 
Poprzednio Kuratorium z przyczyn zupełnie niezrozumiałych dla niego i dla Wojewody 
Mazowieckiego. Powiedział, Ŝe sam wniosek o likwidacji placówek złoŜyła Pani Dyrektor 
placówki. Powiedział, Ŝe do Szkoły Podstawowej Nr 9 w tym roku szkolnym nie uczęszczają 
dzieci. Wychowankowie tej placówki uczęszczają w dobrych warunkach do innych szkół. 
Szkoła Podstawowa Nr 9 istnieje, ale nie funkcjonuje. Powiedział, Ŝe w tych działaniach nie 
ma zagroŜenia, Ŝe dzieci i nauczyciele doznają jakichkolwiek krzywd.      
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak w sprawie zamiaru likwidacji 
Szkoły Podstawowej Nr 9 Placówki Interwencyjnej przy Wielofunkcyjnej Placówce 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Ostrołęce  
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zamiaru likwidacji 

Gimnazjum Placówki Interwencyjnej przy Wielofunkcyj nej Placówce Opiekuńczo-
Wychowawczej w Ostrołęce.  

Sprawozdawca Komisji Oświaty Stanisława Watrakiewicz powiedziała, Ŝe Komisja 
pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały głosami 4 za, przeciwnych i wstrzymujących się nie 
było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak  otworzył dyskusję w tym 
punkcie. Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum Placówki 
Interwencyjnej przy Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Ostrołęce. 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe miejskiego transportu 
zbiorowego.  

Sprawozdawca Komisji BudŜetu i Finansów Ewa śebrowska-Rosak powiedziała, Ŝe 
członkowie Komisji rozpatrywali projekt uchwały, który przewiduje zmniejszenie limitu 
oddanej krwi, który upowaŜnia do bezpłatnych przejazdów. Dotychczas do bezpłatnych 
przejazdów byli uprawnieni honorowi dawcy, którzy oddali 30 i więcej litrów krwi.  
Natomiast w chwili obecnej proponowany limit dla męŜczyzn to 18 litrów krwi, dla kobiet  - 
15 litrów. Komisja BudŜetu i Finansów w wyniku rozpatrzenia przedmiotowego projektu 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki wnioskuje jednomyślnie 6 głosami za, o przyjęcie projektu 
uchwały bez poprawek.  
Przewodniczący Rady Ostrołęki Miasta Dariusz Maciak  otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  
Radny Tadeusz Kaczyński powiedział, Ŝe ma nadzieję, Ŝe katalog ulg jest juŜ zamknięty, bo 
jest ich bardzo duŜo. Jego zdaniem takie ulgi są duŜym uszczerbkiem finansowym dla MZK. 
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Honorowi Dawcy Krwi zasługują na takie ulgi, ale wyraził nadzieję, ze więcej zwolnień czy 
ulg nie będzie.  
Prezydent Miasta Ostrołęka Janusz Kotowski powiedział, Ŝe nie moŜe obiecać, iŜ takich 
pomysłów nie pojawi się więcej.  Wyjaśnił, Ŝe grupa radnych moŜe wnieść projekt uchwały, 
który  wykluczyłby pewne uprzywilejowane grupy. Ulga dla Honorowych Dawców Krwi ma 
wymiar szczególny, poniewaŜ daru Ŝycia nie da się przeliczyć na pieniądze. Przypomniał, Ŝe 
wniosek nie był pomysłem prezydenta, ale Przewodniczącego Rady Miasta Dariusza 
Maciaka. Wiele innych osób było zainteresowanych wyróŜnieniem Honorowych Dawców 
Krwi. Sumy upustów nie są znaczącymi kwotami, a sprawa jest honorowa i istotna. NaleŜy 
pamiętać, Ŝe MZK jest spółką miejską i Miasto, w sposób wyjątkowy w tej kadencji, 
współpracuje z MZK. Wiele ciekawych decyzji łączy się z dobrym zarządzaniem firmą. 
NaleŜy przypomnieć, Ŝe poprzednia kadencja i poprzednia prezydent zostawił MZK 
z milionowym długiem.  
Radna Magdalena Jaworowska powiedziała, Ŝe bardzo się cieszy, Ŝe ten projekt uchwały 
został przekazany pod obrady Rady Miasta, myśli, Ŝe nikomu nie trzeba tłumaczyć, jakim 
darem dzielą się z nami Honorowi Dawcy Krwi.  W przypadku Honorowych Dawców Krwi 
chodzi o gest. Przy pręŜnej działalności MZK jaka jest teraz uszczerbku finansowego nie 
będzie.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia cen urzędowych za 
usługi przewozowe miejskiego transportu zbiorowego. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wniesienia skargi 

na rozstrzygnięcie nadzorcze.  
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Maria 
Rochowicz powiedziała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała pod względem formalnym i 
prawnym przedmiotowy projekt uchwały i wnioskuje jednomyślnie głosami 7 za, o przyjęcie 
go bez poprawek.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  
Mecenas Janusz Kobyliński powiedział, Ŝe w materiałach zawarte jest rozstrzygnięcie RIO 
jak i projekt skargi. Rada jest uprawniona do zaskarŜenia takiego rozstrzygnięcia; nie 
zgadzamy się ze stanowiskiem organu nadzoru, bo z informacji, które posiadamy wynika, Ŝe 
w kraju funkcjonują podobne uchwały. Uzasadnienie rozstrzygnięcia jest powierzchowne, 
a nawet w paru miejscach ze sobą sprzeczne. W tekście skargi będą jeszcze redakcyjne 
poprawki. Wskazał drobne błędy literowe w tekście skargi. Powiedział, Ŝe informuje 
o wszystkich tych drobnych poprawkach, bo chce zachować pełną jawność tego dokumentu.  
Organ nadzoru stwierdza, Ŝe uchwała została podjęta bez podstawy prawnej z raŜącym 
naruszeniem prawa, stwierdzenie takie jest sprzeczne ze sobą, o czym w skardze równieŜ jest 
napisane.    
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 
Głosowanie: 
Za – 18 
Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie odwołania 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki.  
Sprawozdawca grupy radnych Dariusz Maciak powiedział, Ŝe zgodnie z przepisem 
o samorządzie odwołanie wiceprzewodniczącego Rady następuje na wniosek ¼ ustawowego 
składu Rady gminy w naszym przypadku jest to 6 osób, odwołanie następuje w trybie 
określonym w ustawie, to jest bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 
połowy składu Rady w głosowaniu tajnym. Zgłoszony projekt został zgłoszony przez grupę 
radnych, spełnia wszystkie wymogi formalne, podjęcie nie pociąga za sobą skutków 
finansowych. Głównym powodem, którego wynikiem jest niniejszy projekt uchwały jest 
utrata zaufania.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Rafał Dymerski powiedział, Ŝe zanim 
zabierze głos chce zadać pytanie: Czy Przewodniczący Dariusz Maciak czy inni Radni, którzy 
podpisali się pod tym projektem uchwały mają do niego pytania czy zarzuty. Zapytał czy 
pozostali Radni mają jakieś uwagi czy zarzuty pod jego adresem. Pytań nie było. Powiedział, 
Ŝe jego nazwisko znane jest  za granicą, dostał telefony z pytaniami z USA w tej sprawie. 
Powiedział, Ŝe 16 czerwca 1994 roku został wybrany Radnym Miasta Ostrołęki, sam siebie 
określa i ma prawo tak twierdzić, Ŝe jest uczciwym Radnym i wykonuje obowiązki według 
własnego sumienia. Podejmował wiele decyzji, które nie zawsze były wygodne. Powiedział, 
Ŝe współpracował z Prezydentami lewicy, prawicy, środka: Prezydent Nowak, Prezydent 
Załuska,  Prezydent Czartoryski, Prezydent Kotowski. Stwierdził, Ŝe jest człowiekiem, który 
nie klęka przed nikim i nie prosi. Dziś patrzy na Radnych i powiedział, Ŝe przed nikim nie 
klęknął i nie prosił, Ŝeby ktoś robił coś, tak czy inaczej. Szanuje demokracje i wynik, ale 
uwaŜa, Ŝe prawda powinna zwycięŜyć; moŜe nie zwycięŜy dziś, ale zwycięŜy w przyszłości. 
Przewodniczący Rady Miasta nie wpisał uzasadnienia do projektu uchwały, do mediów 
informacja poszła bez tego uzasadnienia, a dziś powiedział, Ŝe powodem odwołania jest brak 
zaufania. Stwierdził, Ŝe jest to nieprawdą. 14 stycznia 2010 roku wieczorem ustalił 
z Przewodniczącym, Ŝe przybędzie do Biura Rady Miasta. Tam w obecności Radnej 
Stanisławy Watrakiewicz zaproponowano mu, aby złoŜy rezygnację z wiceprzewodniczącego 
motywując to przesłanym przez niego pismem do mieszkańców osiedla Centrum. Stwierdził, 
Ŝe pisał do nich jako Prezes tej spółdzielni. Rozmowa trwała dosyć długo, stwierdził  wtedy, 
Ŝe nie złoŜy rezygnacji. Powiedział, Ŝe dwie osoby nie miały mandatu od Rady Miasta, Ŝeby 
on taki ruch wykonał. Powiedział, Ŝe Rada go wybrała i Rada go odwoła. Wyjaśnił, Ŝe jeŜeli 
zostanie odwołany przyjmie to ze spokojem, jeŜeli nie zostanie odwołany przyjmie ze 
spokojem i radością. To co się dzieje w samorządzie w tej kadencji nie działo się nigdy przez 
16 lat, a w poprzedniej kadencji były bardzo ostre dyskusje, ale nikt radnemu nie zamykał 
buzi i nie skłaniał do rezygnacji z funkcji. JeŜeli dziś byłoby trzeba wykonać decyzję, która 
wykonał jako Prezes Spółdzielni, bo jego statutowym obowiązkiem jest informować 
członków spółdzielni i jako Radny. Wyjaśnił, Ŝe demokracja polega na tym właśnie. 
Powiedział, Ŝe jego decyzja była odwaŜna, bo populizmem byłoby gdyby informacja poszła 
tylko do tych, których czeka zmiana nazw ulic. DuŜo wcześniej powiedział, Ŝe decyzje 
o zmianie nazw ulic skłócą Radnych.  UwaŜa, Ŝe Parlament powinien podjąć decyzję  
w sprawie nazw ulic i określić kto jest wrogiem kraju. W Ostrołęce Zubrzycki jest 
zbrodniarzem, a w innych miastach kwiaty będą mu składać. Kto ma przyszłe pokolenie 
historii uczyć? Są Instytuty Pamięci Narodowej, są na górze mądrzy ludzie, niech oni zrobią 
porządek w kraju, a nie my Radni w mieście.  Parlamentarzyści bali się wykonać takich 
zmian. Powiedział, Ŝe jeŜeli ktoś oczekiwał, Ŝe Rafał Dymerski podczas sesji Rady Miasta 
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wywoła burzę, to on oświadcza, Ŝe nie. Totalitaryzm nie dał tego, co dała demokracja, Ŝe 
trzeba szanować tego Radnego, który głosuje przeciw i tego radnego, który głosuje za, Ŝe 
trzeba szanować Radnych, którzy podpisali się pod projektem uchwały. Po to jest Statut 
Miasta, który daje takie prawo. On jako świadomy demokracji nawet znaku nie okaŜe, Ŝe ma 
do kogoś Ŝal czy pretensję. Stwierdził, Ŝe uszanuje kaŜdą decyzję. Powiedział, Ŝe musi 
wyjaśnić pewne rzeczy, które dotyczą tych zdarzeń, pismo znane wszystkim z internetu, 
pisane było 18, według niego zachował się jako Radny lojalnie, bo na komisji organizacyjnej 
zapowiedział, Ŝe w związku z wprowadzeniem tych uchwał musi - jako Prezes – wysłać list 
do członków i poinformować ich o skutkach. Według niego jest niedopuszczalne, Ŝeby Radny 
do Radnego mówił takie słowa jak wypowiedziała do niego Radna Rochowicz w obecności 
kilkunastu Radnych: „co by się stało jakbyś nie wysłał listu i za dwa, trzy miesiące nie był 
Radnym, Prezesem Spółdzielni - nie musisz być nim do emerytury. A ja przez ciebie nie będę 
Radną.” Powiedział, Ŝe nie kłamie i cytuje słowa Radnej i niech Ci, którzy byli obecni, 
zaprzeczą. Powiedział, Ŝe cięŜko pracuje w Spółdzielni i tam go ludzie wybierają, nie złamie 
go nikt. Tak jak kaŜdemu z tu obecnych, Ŝycie płatało mu figle, „raz był na wozie i raz pod 
wozem” ale nigdy nie był i nie będzie nawozem. Stwierdził, Ŝe to jest jego zdanie i tego 
będzie się trzymał. Dyskusje na temat, kto jest związany z PRL a kto nie, są według niego 
bezsensowne. Powiedział, Ŝe wszyscy Polacy związani są z PRL albo metryką, albo rodziną. 
Powiedział teŜ, Ŝe jeŜeli zostanie odwołany, to uszanuje demokrację, bo Radni go powołali 
i Radni mogą go odwołać.  
Radna Maria Rochowicz powiedziała, Ŝe chce się odnieść do tego co powiedział Radny 
Rafał Dymerski á propos jej osoby. Wyjaśniła, dlaczego podpisała się po projektem uchwały 
w sprawie odwołania wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki: nie zgadza się na styl 
uprawiania polityki i poruszania się w Ŝyciu publicznym jaki reprezentuje Radny Rafał 
Dymerski. Stwierdziła teŜ, Ŝe jeŜeli chodzi o słowa przywołane przez Pana Dymerskiego, to 
na szczęście one pdały publicznie i wcale nie brzmiały tak jak przedstawił to Radny 
Dymerski. Brzmiały one następująco: dlaczego tak straszliwie walczysz, przecieŜ nic się nie 
stanie jak nie będziesz Prezesem. Z pewnością nie było słów: „ A ja przez ciebie nie będę 
radną”. Logika jej rozumowania była taka, Ŝe nie kaŜdą cenę i nie w kaŜdej sytuacji  jest 
człowiek gotowy płacić. Poza tym jak stwierdziła ona juŜ wtedy składała deklaracje do 
róŜnych osób, Ŝe nie zamierza kandydować w jesiennych wyborach samorządowych więc 
oczywiste jest ze nie mogła tak powiedzieć.  Powiedziała, Ŝe bycie Radną nie jest Ŝadnym 
warunkiem, który bierze pod uwagę, ma wyznaczone wyraźne granice, w których się 
zatrzyma. Powiedziała Ŝe choćby ta właśnie wypowiedz Radnego Dymerskiego jest 
przykładem jego manipulacji, publicznej manipulacji na które się ona się nie godzi. 
Z podniesionym czołem ten projekt uchwały podpisała i  dziś zabiera głos. Stwierdziła, Ŝe 
Radny Rafał Dymerski ma bardzo duŜą wiedzę, duŜe doświadczenie; nikt tego mu nie ujmuje 
i nikt tego nie podwaŜa, ale styl w jaki uŜywa tej wiedzy  i doświadczenia jest dla niej nie do 
przyjęcia. I to wszystko co ma w tej sprawie do powiedzenia. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Rafał Dymerski powiedział, Ŝe gdyby 
zaprzeczył temu  Radna i Radny, którzy przy tej rozmowie byli obecni, dobrze, Ŝe na sali 
obecny jest Senator Majkowski, bo był przy tej rozmowie. Powiedział, Ŝe bardzo szanuje 
Radnego Waldemara Nola, bo zawsze był dla niego mistrzem, człowiekiem z charakterem, a 
po sesji, podczas której zmieniano nazwy ulic powiedział: cenię cię za to, Ŝe postąpiłeś 
prawidłowo jako Prezes i cenię Cię za to, Ŝe w ten sposób się wypowiedziałeś. Nie ma 
pretensji, Ŝe on się podpisał, ma takie prawo, bo tak mówi demokracja. Zastanawia się, kto tu 
manipuluje, bo zapytał się wcześniej, czy ktoś z Radnych ma do niego jakiekolwiek pytania. 
Powiedział, Ŝe te uzasadnienie mogła Radna Maria Rochowicz wpisać do projektu uchwały. 
Słowa, które wypowiedział moŜe powtórzyć wszędzie, nawet jeŜeli Radny czy Radna 
powiedzą, Ŝe jest to nieprawdą.          
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Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak powiedział, Ŝe do głosu zgłasza 
się Senator Krzysztof Majkowski, zapytał czy Radni udzielą mu głosu. Głosów sprzeciwu nie 
było.  
Senator Krzysztof Majkowski powiedział, Ŝe jego obecność na dzisiejszej sesji 
spowodowana jest – mówiąc kolokwialnie – zawieruchą wokół Wiceprzewodniczącego 
Rafała Dymerskiego. Zastrzegł, Ŝe nie występuje jako obrońca Rafała Dymerskiego, ale jako 
człowiek, który przez kilkanaście lat miał okazję współpracować z Radnym Rafałem 
Dymerskim. Według jego oceny jest to człowiek, którego poznał 11 lat temu, który wydaje 
się być wulkanem energii. Jest to człowiek, który wypowiada się na kaŜdy temat. Nie 
twierdzi, Ŝe wiedza Radnego Dymerskiego jest najwaŜniejsza,  ale wydaje mu się, Ŝe wiedzę 
samorządową na chyba największą na tej sali. Radny Rafał Dymerski wybierany jest przez 4 
kadencje, pracuje 16 lat w samorządzie. Wydaje mu się, Ŝe wcześniej został Prezesem 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Centrum” niŜ został Radnym. Pozostaje pytanie, czy jest to 
człowiek, który za wszelką cenę utrzymuje się na stanowisku Prezesa Spółdzielni „Centrum”  
stosując róŜnego rodzaju sztuczki, czy jest to człowiek, który autentycznie swoją pracą 
i zaangaŜowaniem, wynikami osiąganymi w spółdzielni powoduje fakt, Ŝe jest wybierany co 
roku na Prezesa. Prezes spółdzielni poddaje się lokalnemu osądowi poprzez organizację 
walnego zgromadzenia i walne zgromadzenie decyduje, czy ten człowiek się sprawdził czy 
nie sprawdził.  Od Radnego Rafała Dymerskiego usłyszał kiedyś takie słowa o spółdzielni:  
chłop rękę podniesie i po prezesie. I to jest rzeczywiście prawda. Na Rafała Dymerskiego 
kilkanaście razy podnosili rękę, ale Dymerski cały czas trwa.  Za to naleŜy mu się skłon. 
Ocenia Rafała Dymerskiego, w taki sposób, Ŝe jego podejście do Ŝycia, do sprawowania 
funkcji bardzo mi odpowiada. Odpowiada mu dlatego, Ŝe niewiele jest osób, które stać jest na 
to, Ŝeby „Ŝulowi” – nikogo nie obraŜając – któremu będzie w stanie pomóc, da 2,5 czy 10 
PLN, czy nawet  nim wino wypije; równie dobrze Rafał Dymerski będzie umiał się zachować 
jak przyjedzie minister czy wiceminister do Ostrołęki i będzie toast wznoszony kieliszkiem 
szampana. Za to Radnego Rafała Dymerskiego naleŜy szanować. Powiedział, Ŝe kontrowersje 
wokół Radnego Dymerskiego zaczęły nasilać się w momencie, kiedy pod obrady Rady 
wpłynęły projekty uchwał dotyczące zmian nazw ulic. Powiedział, Ŝe on jako były Prezes 
Spółdzielni, Ŝe moŜe stwierdzić, Ŝe Rafał Dymerski pisząc pismo do członków spółdzielni 
miał rację. Tak jest skonstruowany Statut Spółdzielni i władza, Ŝe ta osoba, która sprawuje 
funkcję, która dysponuje majątkiem ma obowiązek powiadamiać członków spółdzielni, o tym 
co ich czeka na skutek podejmowanych decyzji przez Radę Miasta. Nie zgadza się ze 
stwierdzeniem Marii Rochowicz, Ŝe Rafał Dymerski nie musi być Prezesem. Wystąpienie do 
mieszkańców Osiedla „Centrum”, które Rafała Dymerskiego dyskredytowało jako Prezesa 
Spółdzielni Mieszkaniowej, ale w oczach członków Spółdzielni, dba o interesy tej 
Spółdzielni.  Zarzucanie dwufunkcyjności Rafałowi Dymerskiemu jako Prezesa Spółdzielni 
i Wiceprzewodniczącego Rady Miasta nie sprawdza się. Co do działalności społecznej 
Prezesa Dymerskiego, to Ŝyczy wszystkim uzyskiwania takich wyników jakie osiąga Rafał 
Dymerski. Stwierdził, Ŝe nie pamięta jaki był wynik podczas pierwszych wyborów,  natomiast 
poczynając od kadencji, kiedy Prezydentem Miasta Ostrołęki był Pan Czartoryski, poprzez 
Prezydenta Załuskę pamięta doskonale sytuację, Ŝe bój był bardzo zacięty; obecny Prezydent 
Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski walczył o pierwsze miejsce z obecnym posłem Kanią, 
a Rafał Dymerski był bezpośrednio za nimi. Rafał Dymerski nie miał pretensji o to, Ŝe musi 
zostać osobą funkcyjną, jeŜeli było wskazane miejsce w szeregu, on te miejsce zajmował. 
Co do ostatnich wyborów, to jeŜeli uzyskuje się ponad 600 głosów, to sami doskonale wiemy, 
Ŝe nie dlatego, iŜ w poprzedniej kadencji źle się wykonywało swoje obowiązki. Znaczy to, Ŝe 
mandat Radnego wykonywało się naleŜycie. Powiedział, Ŝe odwoływanie Rafała 
Dymerskiego z funkcji wiceprzewodniczącego na kilka miesięcy przed wyborami jest 
krokiem nierozwaŜnym.  Wyraził przekonanie, Ŝe kaŜdy z Radnych ma juŜ zdanie na ten 
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temat wyrobione. Stwierdził, Ŝe Rafała Dymerskiego moŜna lubić, moŜna nie lubić, bo kaŜdy 
człowiek ma swoich zwolenników i przeciwników. Jednak za całokształt pracy jaką wykonał, 
naleŜy  Rafała Dymerskiego szanować. Zaapelował o szacunek dla Pana Rafała Dymerskiego.  
Radny Adam Kurpiewski powiedział, Ŝe  wróci do wątku z zapytaniami, o których mówił 
Wiceprzewodniczący Rafał Dymerski. Ma jedno pytanie, które według niego nasuwa się 
w sposób oczywisty wszystkim obecnym na sali: czy Radny Rafał Dymerski jest nadal 
członkiem Koalicyjnego Klubu Radnych PIS i PSL. Powiedział, Ŝe sytuacja jest 
niejednoznaczna, rozgrywki wewnątrz klubu przenoszą się na głosowania na Sesję Rady 
Miasta.    
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Rafał Dymerski powiedział, Ŝe od 3 
posiedzeń nie jest zapraszany na posiedzenia Klubu i decyzję w sprawie przynaleŜności do 
Klubu podejmie po sesji Rady Miasta.  
Radny Adam Kurpiewski powiedział, Ŝe Klub PO uwaŜa zaistniałą sytuację jako 
wewnętrzną rozgrywkę w Koalicyjnym Klubie PIS i PLS i dlatego członkowie Klubu 
postanowili nie brać udziału w głosowaniu. Zaznaczył jednak, Ŝe stanowisko Klubu jest 
równieŜ takie, Ŝe członkowie są  przeciwni odwołaniu Wiceprzewodniczącego Rafała 
Dymerskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. Powiedział, Ŝe nie podobają mu 
się naciski ze strony róŜnych osób powiązanych z PIS-em na niezaleŜne kluby Radnych. 
Stwierdził, Ŝe nie wie, czy nie zapłaci ceny politycznej z powodu trzymania się przez niego 
wybranej drogi i popierania Radnego Rafała Dymerskiego.  
Radny Lesław Chojnowski powiedział, Ŝe Klub Radnych Nasza Ostrołęka długo dyskutował 
nad obecną sytuacją i doszedł do wniosku, Ŝe karty zostały rozdane na początku kadencji i tak 
dalej być powinno. Jest to wewnętrzna sprawa Koalicyjnego Klubu Radnych Prawa 
i Sprawiedliwości. Członkowie Kluby Nasza Ostrołęka nie wezmą udziału w głosowaniu. 
Radny Marek Gogulski oświadczył, Ŝe nie weźmie udziału w głosowaniu. 
Radny Tadeusz Giers oświadczył, Ŝe nie weźmie udziału w głosowaniu.    
Radna Maria Rochowicz powiedziała, Ŝe deklaracje Radnych są zaskakujące, bo albo Radni 
dają mu kredyt zaufania i bronią go, albo przeciwnie.  
Radny Wojciech Zarzycki zaproponował, aby Radni PIS przypomnieli jak głosowali 
w przypadku odwołania radnego Adama Kurpiewskiego z członka komisji Rady Miasta.   
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak zaproponował powołanie Komisji 
skrutacyjnej i by zwyczajowo było to trzy osoby. 
Poddał pod głosowanie propozycję Ŝeby w Komisji Skrutacyjnej było 3 osoby. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Ustalono ilość osób w Komisji Skrutacyjnej.  
Poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej.  
Radny Maciej Kleczkowski zaproponował kandydaturę Radnego Adama Kurpiewskiego.  
Radny Adam Kurpiewski wyraził zgodę.   
Radny Wojciech Zarzycki zaproponował kandydaturę Radnej Ewy śebrowskiej – Rosak.  
Radna Ewa śebrowska – Rosak nie wyraziła zgody.  
Radny Adam Kurpiewski zaproponował kandydaturę Radnego Sławomira Kota.  
Radny Słąwomir Kot wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak zaproponował kandydaturę 
Radnej Stanisławy Watrakiewicz. 
Radna Stanisława Watrakiewicz wyraziła zgodę.  
Innych propozycji nie było.  
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Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak za pytał, Ŝe jest zgodna Rady na 
to, aby przegłosować blokowo skład Komisji Skrutacyjnej. Zgoda Rady Była.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie skład 
Komisji Skrutacyjnej w składzie: Adam Kurpiewski, Sławomir Kot i Stanisława 
Watrakiewicz.  
Głosowanie 
Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się –2 
Ustalono skład Komisji Skrutacyjnej.  
Po głosowaniu ogłosił przerwę celem ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej.  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Sławomir Kot – przedstawił zasady głosowania 
przy odwołaniu  Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki (załącznik do protokołu). 
Wyczytał -  według listy obecności -  radnych celem głosowania.  Po otrzymaniu karty do 
głosowania Radny wychodził z sali celem zakreślenia na karcie do głosowania czy jest za 
odwołaniem Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki Rafała Dymerskiego czy teŜ 
przeciw lub moŜe się wstrzymał od głosu. 
Obecni na sali obrad następujący Radni, wyczytani przez Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej Sławomira Kota w celu odebrania karty do głosowania oświadczyli, iŜ nie biorą 
udziału w głosowaniu.  

• Lesław Chojnowski,  
• Tadeusz Giers,  
• Marek Włodzimierz Gogulski,  
• Tadeusz Kaczyński,  
• Maciej Kleczkowski,  
• Sławomir Kot,  
• Adam Kurpiewski ,  
• Ryszard Zenon Sidorzak,  
• Marek Sutnik ,  
• Wojciech Zarzycki.   

W głosowaniu nie brał udziału równieŜ Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Rafał 
Dymerski.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak – zarządził 10 min. przerwy 
celem policzenia głosów przez Komisją Skrutacyjną. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Sławomir Kot – przeczytał protokół Komisji 
Skrutacyjnej z odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki Radnego Rafała 
Dymerskiego (załącznik do protokołu). Poinformował, Ŝe za odwołaniem Radnego Rafała 
Dymerskiego z Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki Radni głosowali: 
Za -  7  
Przeciw - 1  
Wstrzymał się – 1  
Uchwała została podjęta. Radny Rafał Dymerski został odwołany z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki.  
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutów Osiedli w mieście 

Ostrołęka.  
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Maria 
Rochowicz powiedziała, Ŝe członkowie Komisji w wyniku rozpatrzenia projektu uchwały 
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wnioskuje głosami 6 za na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 2010 roku i głosami 4 za na 
posiedzeniu w dniu 27 styczniu 2010 o jego przyjęcie wraz z poprawkami Komisji. Poprawki 
zostały przekazane dla Radnych dziś i uwzględnione w formie tekstu jednolitego projektu 
uchwały.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  
Radny Tadeusz Kaczyński zapytał, czy Komisja pamięta o wnioskach Przewodniczącego 
Andrzeja Rykowskiego, który wskazywał pewne rozwiązania i prosił aby uwzględnić je przy 
zmianie Statutu Miasta.   
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak powiedział, Ŝe Komisja 
oczywiście pamięta o tych wnioskach, ponadto Przedstawiciel Samorządów Osiedlowych 
będzie brał udział w posiedzeniach Komisji. Zachęcił wszystkich do brania udziału w tych 
dyskusjach.  Wyraził zadowolenia, Ŝe do podjęcia tego aktu dochodzi w tej kadencji.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Statutów Osiedli w mieście Ostrołęka.  
Głosowanie: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmian w budŜecie 

miasta Ostrołęki na 2010 rok.  
Sprawozdawca Komisji BudŜetu i Finansów Ewa śebrowska – Rosak powiedziała, Ŝe 
członkowie Komisji rozpatrywali projekt uchwały Rady Miasta dotyczący zmian w budŜecie 
wraz z pierwszą autopoprawką z dnia 25 stycznia 2010 roku. Zmiany w budŜecie dotyczą 
zwiększenia planu wydatków budŜetowych na rok bieŜący; jest to kwota 1 946 367 PLN. Jak 
wynika z uzasadnienia, w zdecydowanej większości środki zostaną przeznaczone na cele 
inwestycyjne, m.in.: termomodernizacja budynku Zespołu Szkół Nr 3 i jest to kwota 271 000 
PLN; termomodernizacja budynku Przedszkola Miejskiego Nr 8 i jest to kwota 158 000 PLN; 
termomodernizacja budynku Przedszkola Miejskiego Nr 13 i kwota 130 000 PLN; budowa 
dwóch ulic na terenie naszego miasta, gdzie łącznie wprowadza się kwotę 800 000 PLN. 
Pierwsza autopoprawka dotyczy wprowadzenia wolnych środków o łączną kwotę 1800 250 
PLN, pieniądze te przeznaczone są na wydatki w Zespole Szkół Nr 5 związane z programem 
realizowanym przez tę szkołę, na wydatki Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej oraz na 
zakup samochodu dla potrzeb OCK. Członkowie Komisji bez dłuŜszych dyskusji przyjęli 
zaproponowane zmiany. Komisja BudŜetu i Finansów wnioskuje jednomyślnie 4 głosami za,  
o przyjęcie przedmiotowego projektu uchwały wraz z autopoprawką. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak otworzył dyskusję w tym 
punkcie.       
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział, Ŝe niezaleŜnie od uwalniających 
się emocji przy innych uchwałach, to w jego przekonaniu to ta uchwała jest dziś szczególnie 
istotna. Powiedział, Ŝe z satysfakcją moŜna głosować nad projektem uchwały, który rozszerza 
zakres inwestycji i kieruje środki na bardzo istotne cele. Poprosił o zwrócenie uwagi, Ŝe jest 
pewien porządek w zadaniach, które Miasto sobie stawia. W niektórych przypadkach 
kontynuacje zadań poprzedniej jeszcze kadencji jest bardzo ciekawa, powiedział, Ŝe chodzi 
mu tu o termomodernizację Placówek Oświatowych. JeŜeli chodzi o szkoły, to znakomita 
większość Placówek została poddana termomodernizacji, niedawno zakończono 
termomodernizację ZSZ NR 2 w Wojciechowicach. Powiedział, Ŝe obecny projekt uchwały 
przekazuje dodatkowe środki na termomodernizację Zespołu Szkół Nr 3 na Stacji. Wydaje mu 
się, Ŝe nie trzeba nikogo przekonywać jak bardzo potrzebna jest ta inwestycja, zresztą w tej 
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okolicy nie jedyna. Rozpoczyna się równieŜ kolejny etap, mianowicie termomodernizacja 
przedszkoli: w pierwszej kolejności termo modernizowane będą Przedszkole Nr 8 i 13. Istotne 
prace projektowe zostały zakończone, zostały złoŜone stosowane wnioski do Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska, Miasto posiada obietnicę  przyznania środków i teraz zwraca 
się do Radnych o zakwalifikowanie dodatkowych środków, aby ruszyć z pracami jak tylko 
sezon budowlany pozwoli. Powiedział, Ŝe w tym roku plan inwestycyjny jest bardzo ambitny, 
trwają zaawansowane prace gdy chodzi o sprawy projektowe, które są nieodzowne do 
rozpoczęcia zadania w praktyce. Dlatego prośba skierowana do Radnych, aby dołoŜyć środki 
na realizację zadania dotyczącego ul. Karłowicza. Zapis budŜetowy był oczywiście wstępny, 
aby przystąpić do rozstrzygnięć przetargowych i nie tracić czasu zimowego na te wszystkie 
sprawy formalne, przetargowe, poprosił o  zwiększenie środków, aby moŜna było przetarg 
rozpisać. Oczywiście ostateczną sumę potrzebną na tę inwestycję wyłonimy z procedury 
przetargowej, ale wydaje się, Ŝe taka kwota wystarczy i będziemy mogli zmierzyć się 
z kolejnym zadaniem jeŜeli chodzi o drogi w Ostrołęce.  Jako Radni i Prezydent dbamy całe 
miasto. Według niektórych Radnych są dwa osiedla Stacja w Ostrołęce: takie gdzie się 
inwestuje i takie, na którym się nic nie dzieje, ale to jest kwestia sposobu oceny 
rzeczywistości. Proszę zauwaŜyć, Ŝe wiele bieŜących spraw staramy się na gorąco regulować. 
Szkoła Podstawowa Nr 10, ta placówka, która tyle lat czekała – mimo róŜnych obietnic 
i zapowiedzi - na blok Ŝywieniowy wzbogaci się za zgodą Radnych o kolejny, bardzo istotny 
sprzęt, mianowicie o 200 litrowy kocioł, który bardzo usprawni pracę stołówki obsługującej 
zarówno szkołę jak i przedszkole.  Warto przypomnieć, Ŝe ZSZ Nr 1 po uzupełnieniu planu 
wydatków  o kolejne 52 000 PLN będzie mógł dysponować wystarczającym zestawem 
umoŜliwiającym przeprowadzenie nawet zewnętrznych egzaminów geodezyjnych. Radny 
Lesław Chojnowski wprowadził go jakiś czas temu w bardzo istotny temat związany 
z profilem geodezyjnym. Pierwsze zestawy geodezyjne kupiliśmy.  Teraz moŜna to uzupełnić. 
Taki zestaw słuŜyłby nie tylko to przeprowadzenia zajęć, ale równieŜ do spełnia standard 
Centralnej Komisji Egzaminacyjnej. Powiedział, Ŝe jak to bywa często na barki samorządu 
zostało złoŜone zadanie wyrównania wynagrodzeń dla nauczycieli i staŜystów.  W drugiej 
autopoprawce mierzymy się ze sprawami zupełnie wyjątkowymi, myśli to o remoncie 
budynku przy ulicy Sienkiewicza 54B. Po długich staraniach uzyskaliśmy taki stan prawny, 
który pozwala nam na przystąpienie do solidnego remontu tego budynku. Wszyscy mamy 
świadomość, Ŝe lokali socjalnych jest zbyt mało pomimo tego, Ŝe świeŜo oddaliśmy budynek 
przy ulicy Koszarowej z trzydziestoma kilkoma lokalami. Remont budynku przy ulicy 
Sienkiewicza 54B pozwoli nam na wygospodarowanie 24 mieszkań, będzie teŜ moŜliwość 
utworzenia lokali tymczasowych. UwaŜa, Ŝe obszar ten przez obecną kadencję traktowany 
jest wyjątkowo. Powiedział, Ŝe gdy chodzi o nowe budynki, to od 1999 roku samorządy nie 
miały odwagi zbudować nowy blok socjalny, były roŜne adaptacje, remonty. W naszej 
kadencji udało się nam to i jest to rzecz wyjątkowa.  Poprosił o przekazanie środków na 
remont budynku przy ulicy Sienkiewicza 54B, Miasto dysponuje projektem, zgodą 
i wszystkimi niezbędnymi porozumieniami; moŜna w ten budynek inwestować. Wszelkie 
ekspertyzy wykazały, Ŝe pomimo tego, Ŝe budynek nie jest obecnie uŜywany, to ściany są 
w dobrym stanie i na wiele lat moŜna tam ludzi wprowadzić. Za zgodą Radnych przystąpimy 
równieŜ do adaptacji części pomieszczeń dworca PKP w Ostrołęce na szeroko rozumiane 
miejsce spędzania czasu. Jest to nazywane popularnie świetlicą, ale program funkcjonalny 
będzie stworzony dla dzieci, dla młodzieŜy i dla dorosłych. Po długich negocjacjach pod 
opieką Wiceprezydenta Grzegorza Płochy doszliśmy do takiego punktu, gdzie moŜemy 
przystąpić do adaptacji. Pozostały do wykonania sprawy formalne: wyłonienie wykonawcy. 
Radni z tego osiedla, np. Pani Ewa śebrowska – Rosak w sposób kulturalny, ale 
zdecydowany przypominają o potrzebach tego osiedla. UwaŜa, Ŝe nie musi nikogo 
przekonywać do tego, Ŝe oferta dobrze spędzonego czasu przewyŜsza czasem dobrze 
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przeprowadzone pogadanki czy lekcje. Kolejna adaptacja, to adaptacja budynku przy ulicy I 
Armii Wojska Polskiego, za zgodą Radnych chce tam stworzyć punkt kultury pod opieką 
OCK. Pomysł jest taki, aby stworzyć tam mini centrum osiedlowe, w którym moŜna będzie 
wolny czas. Pracownicy OCK mają bardzo ciekawą ofertę. Bez wątpienia 
w Wojciechowicach takiego punktu potrzeba, stąd taka propozycja.  Stwierdził, Ŝe w jego 
przekonaniu zmiany w budŜecie są wyjątkowo istotne; poprosił o ich rozwaŜane i przyjęcie 
tej uchwały.        
Radna Maria Jaworowska powiedziała, Ŝe waŜne są inwestycje, budowa dróg, ale dla niej 
najwaŜniejsze jest to, Ŝe potrafimy spojrzeć w trudne sprawy ludzkie i mieszkaniowe. Sprawy 
te były od lat zaniedbane. Cieszy ją bardzo, Ŝe został wybudowany piękny blok socjalny przy 
ulicy Koszarowej i wiele rodzin znalazło tam mieszkanie. Cieszy się, Ŝe znalazły się kolejne 
pieniądze na remont i utworzenie mieszkań socjalnych dla osób oczekujących w kolejce. 
Zdaje sobie sprawę, Ŝe kolejki osób proszących o wsparcie są długie do Prezydenta, ale do 
Radnych równieŜ.  
Radny Maciej Kleczkowski zapytał się o ideę akademii siatkówki, która jest ujęta w 
autopoprawce z 27 stycznia. Powiedział, Ŝe bardzo pozytywnie ocenia powołanie tej 
akademii; moŜe warto, na bazie doświadczenia, powołać akademię piłkarską w Ostrołęce.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział, Ŝe  Radny Maciej Kleczkowskiej 
dotknął sprawy bardzo istotnej, ale i nie łatwej. Tak bywa w samorządzie, Ŝe bez wątpienia 
łatwiej zgłaszać pomysły, trudniej je realizować. Pomysł ten nie jest nowy, ale wart 
rozwaŜenia. Zawsze jednak musimy zmierzyć się z moŜliwościami. Przypomniał, Ŝe 
w obecnej kadencji jeŜeli chodzi o infrastrukturę sportową to samorząd ma się czym 
pochwalić: boiska „Orliki”, duŜe boisko, budowany basen, gruntowne remonty sal 
gimnastycznych. To są sprawy, które bez wątpienia po nas zostaną. Gdy chodzi o dotacje 
sportowe, to  zastaliśmy sytuacje na poziomie 590 000 PLN, dziś mamy 1 100 000 PLN. Jest 
to fantastyczny wzrost, choć daleko mu do spełnienia oczekiwań. Mamy tez zwiększone 
stypendia sportowe, dla sportowców, którzy osiągnęli pewne klasy sportowe. Szkolenie jest 
bardzo istotną sprawą i cieszy się, Ŝe jeŜeli chodzi o akademię siatkówki Radny Maciej 
Kleczkowski zgadza się z nim. Co do innych pomysłów moŜna się zastanawiać, ale bez 
wątpienia wcześniej czy później czeka nas, czy naszych następców bardzo powaŜna dyskusja 
pewnych granicach moŜliwości. Akademia siatkówki – ma rację Radny Maciej Kleczkowski 
sprawdza się, zostaje pytanie co z innymi dyscyplinami. Szkolenia piłkarskie bez wątpienia w 
Ostrołęce prowadzone jest na dobrym poziomie. Na pewno sformalizowana i sfinansowana 
akademia piłkarka jeszcze mocniej by ten obszar ogarnął. Podobnie jest z innymi sportami. 
Trzeba sobie zadać pytanie, czy wspieramy wszystkie dyscypliny, czy teŜ przyjdzie taki czas, 
Ŝe Miasto Ostrołęką skoncentruje się na jednej, dwóch wybranych dyscyplinach.  
Radny Lesław Chojnowski odniósł się do tematu dofinansowania ZSZ Nr 1 o kolejne 
52 000 PLN na zakup sprzętu do przeprowadzania egzaminów zewnętrznych dla zawodu 
geodeta.  Młodzi ludzie, którzy będą przystępowali do tego egzaminu będą mogli to zrobić w 
Ostrołęce. Gdyby tego dofinansowania nie było, to według jego rozeznania było kilka miejsc, 
gdzie moŜna było taki egzamin przeprowadzić: w Krakowie, w Szczecinie i w innych 
odległych bardzo miastach. Młodzi ludzie musieliby pokonywać ogromne odległości. 
W imieniu tych młodych ludzi, ich rodziców i nauczycieli podziękował Prezydentowi za te 
inicjatywę. UwaŜa, Ŝe było to bardzo gospodarskie podejście. Podkreślił, Ŝe nie jest to tylko 
sprzęt, który będzie słuŜył do przeprowadzania egzaminów, ale równieŜ, będzie uŜywany do 
doskonalenia umiejętności, do uczenia się.   
Radna Maria Rochowicz podziękowała za uruchomienie nowych punktów kulturalnych na 
Stacji i w Wojciechowicach. Podkreśliła, Ŝe pomimo tego, Ŝe nie ma wielkich inwestycji 
w kulturę, to pojawienia się nowych miejsc na obrzeŜach miasta jest bardzo dobrym 
pomysłem i będzie słuŜyć zarówno młodzieŜy jak i innym mieszkańcom. Z ubiegłego roku 
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zostały pieniądze z niezrealizowanych inwestycji ze sceny, wyraziła nadzieję, Ŝe pieniądze te 
wrócą do kultury, tak aby nowootwarte miejsca były dobrze wyposaŜone, były nie tylko 
formalnie, ale Ŝywo funkcjonującymi placówkami.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęka Dariusz Maciak powiedział, Ŝe dzisiejsze zmiany 
w budŜecie upewniają go, Ŝe takiego zarządcy jakim jest Prezydent Janusz Kotowski to 
Miasto jeszcze nie miało przez wszystkie kadencje od początku samorządu. W pomocy 
socjalnej okazuje się, Ŝe nie kończymy tylko na wybudowaniu bloku, ale staraniem 
Prezydenta i Wiceprezydentów wyremontujemy miejsce, które będzie jakby nowym blokiem. 
Kwota, którą za chwilę – ma nadzieję – Rada Miasta przeniesie w budŜecie jest 
wystarczająca, aby temu miejscu nadać zupełnie nowy kształt. I będzie to godne miejsce 
podobnie jak oddany blok socjalny. Powiedział, Ŝe niektórzy twierdzą, Ŝe ostrołęcki blok 
socjalny ma najwyŜszy  standard w kraju.   
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Ostrołęki na 2010 rok wraz z autopoprawkami.  
Głosowanie: 
Za – 18  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
11A. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi 
dla Miasta Ostrołęki” (dotyczy Józefa Galanka).  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak powiedział, Ŝe jego wypowiedź 
odnosi się do trzech punktów 11A, 11B i 11C. Wystąpienie Przewodniczącego Zarządu OFG 
mają Radni dołączone do przekazanych materiałów. Wytypowano w nim 3 osoby, które 
szczególnie zasłuŜyły się dla Ostrołęki. Komisją właściwą, która powinna zająć się 
rozpatrzeniem i ewentualnym skierowaniem do Miejskiej Komisji ds. Odznaczeń, jest 
Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców.  Komisja skierowała wnioski do 
Miejskiej Komisji ds. Odznaczeń. Sprawa jest wyjątkowa, juŜ jutro jest uroczystość OFG 
związana z 10-leciem tego Forum.  JeŜeli chodzi o Pana Józefa Galanka, to jest to wyjątkowy 
człowiek, samorządowiec. W jego przypadku wręczenie odznaki ze względów rodzinnych 
i zdrowotnych, przegłosowana uchwałą, wręczona byłaby na sesji uroczystej, pozostałe dwie 
– zgodnie z Ŝyczeniem OFG wręczone zostaną na uroczystości 10-lecia. Wyjaśnił, Ŝe 
uzasadnienia dołączone są do projektów uchwał, osoby są znane i zasłuŜone.  
Radny Adam Kurpiewski powiedział, Ŝe nie będzie brał udziału w głosowaniu nad tymi 
projektami uchwał. Wyraził juŜ swoją opinię na posiedzeniu Komisji. Wyjaśnił, Ŝe za 
przewodnictwa Rafała Dymerskiego  w Miejskiej Komisji ds. nadania odznaki honorowej, 
Komisja przyjęła stanowisko, Ŝe cała grupa wniosków -  było ich około 13, których 
uzasadnienia nie spełniały warunków formalnych. Skierowano te wnioski z prośbą 
o uzupełnienie uzasadnień, bo we wnioskach nie były wskazane szczególne zasługi dla Miasta 
Ostrołęki, które przewiduje statut tej Komisji i Regulamin nadania odznaczeń. 
W wyznaczonym terminie na wniesienie poprawek - bo niektóre zapisy były kontrowersyjne, 
choć powiedział, Ŝe nie wskaŜe, o który zapis chodzi –wnioskodawcy nie wnieśli Ŝadnych 
poprawek. Nowy Przewodniczący Komisji Wiesław Szczubełek z własnej inicjatywy po 
konsultacji z Przewodniczącym Rady Miasta Dariuszem Maciakiem wystąpił o nadanie 
nowego toku legislacyjnego tym trzem wnioskom, argumentując to tym, Ŝe w najbliŜszym 
czasie będzie miało miejsce 10-lecie OFG. Stwierdził, Ŝe osoby te są znane i on nie ma nic 
przeciwko nadaniu tych odznaczeń tym osobom.  Nie wyobraŜa sobie sytuacji, Ŝe on wydaje 
jakąś opinię wraz z Przewodniczącym Rafałem Dymerskim i innymi Radnymi, między 
innymi Przewodniczącym Dariuszem Maciakiem, choć nie pamięta jak Dariusz Maciak 
głosował w tej sprawie, ale wydaje mu się, ze głosował równieŜ za tym, aby wnioski te 
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uzupełnić, nie moŜe teraz głosować za tymi trzema wnioskami z trzynastu bez zmian 
uzasadnień. Choć przyznaje się, Ŝe mija się z prawdą, bo zmiany uzasadnienia dokonała sama 
Miejska Komisja ds. nadania odznaki honorowej. Nie wie, czy jest to proceduralnie 
dopuszczalne. Wykreślono kontrowersyjne zapisy, które były niepoprawne publiczne. 
Powiedział, Ŝe Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak zapewne dodał jakiego rodzaju 
były to zmiany w uzasadnieniach. UwaŜa, Ŝe nie moŜna w ten sposób procedować wniosków.  
Zmiana stanowiska Komisji jest według niego spowodowana zmianą Przewodniczącego tej 
Komisji. Powiedział, Ŝe Miejska Komisja ds. nadania honorowej odznaki będzie 
prawdopodobnie rozpatrywała wszystkie wnioski od nowa, równieŜ te, które nie znalazły 
akceptacji za poprzedniego Przewodniczącego Komisji. UwaŜa, Ŝe jest to niesłuszne 
i niezgodne z jego stanowiskiem, w którym prosił o uzupełnienie tych uzasadnień.  JeŜeli ktoś 
chce nadal aplikować o nadanie odznaczenia powinien uzupełnić te wnioski. Dodanie kilku 
zdań do tych wniosków spowodowałoby, Ŝe z czystym sumieniem moŜna byłoby rozpatrzec 
je ponownie. Stwierdził, Ŝe z własnej inicjatywy Komisja wyszła przed szereg, z własnej 
inicjatywy Komisja poprawiała wnioski, wybrała z kilkunastu wniosków tylko trzy. 
Powiedział, Ŝe z tych powodów nie będzie brał udziału w głosowaniu.     
Radny Rafał Dymerski powiedział, Ŝe powierzono mu w Miejskiej Komisji ds. nadania 
honorowej odznaki funkcję Przewodniczącego i padł wniosek Pana Dariusza Bralskiego 
o zrobieniu porządku w wnioskach. W mediach jest duŜo negatywnych opinii, Ŝe Komisja 
nadaje odznaczenia, Ŝeby podnieść prestiŜ. Powiedział, Ŝe puszczono plotki, nie wie kto to 
zrobił, ale nie było na Komisji nigdy nieporozumienia co do zajmowania stanowiska. 
Regulamin przyznawania odznaczenia  mówi jasno, aby we wniosku były uwzględnione 
szczególne zasługi dla Miasta Ostrołęki.  Wszystkie decyzje, które podejmowane były 
w Komisji były decyzjami kolegialnymi. Prawdą jest, Ŝe przy wielu wnioskach zasługi były 
uwzględnione w 4 zdaniach: załoŜyciel tego i tego, działa tu i tu, wspiera imprezy kulturalne, 
sportowe i towarzyskie. Dowiedział się, Ŝe Miejska Komisja ds. nadania odznaki honorowej 
przeprawiła sformowanie „towarzyskie” na „patriotyczne” to dla niego jest to brzydkie. 
Ustalono, Ŝe Komisja zwoływała się nawet w trybie nadzwyczajnym, tak było w przypadku 
Honorowych Dawców Krwi. Powiedział, Ŝe kaŜdy wnioskodawca otrzymał pismo wysłane 
z biura Rady Miasta, Ŝeby do 31 stycznia dopisać jakie zasługi dla Miasta Ostrołęki wnosi ta 
osoba.  W oczach Komisji, jeŜeli światło dzienne ujrzy uzasadnienie, które jest będzie 
kompromitować Komisję i osobę  odznaczoną. Powiedział, Ŝe jego kolega Józef Galanek 
wybudował ulicę Westerplatte zwaną galankówką, zorganizował Forum, czyli 
osiemdziesięciu przedsiębiorców, którzy się zeszyli, organizował targi, delegacje z Łotwy, 
Estonii, Litwy, Meppen, nawiązywał współpracę. Tych wszystkich informacji w uzasadnieniu 
nie ma. Powiedział, Ŝe ktoś plotki puszcza jeŜeli chodzi o Pana Serejko. Ten człowiek był 
Radnym dwie kadencje, ale we wniosku tego uwzględnionego nie ma. Powiedział, Ŝe 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak powiedział mu, aby złoŜył 
rezygnację z przewodniczenia Miejskiej Komisji ds. nadania odznaki honorowej, on 
natomiast jako człowiek kompromisu, złoŜył te rezygnację. Powiedział, Ŝe nikt nie blokował 
kandydatur do odznaczenia.      
Radny Dariusz Bralski powiedział, Ŝe rozumie to, Ŝe to co jest napisane na papierze jest 
najwaŜniejsze, ale jeŜeli Komisja rzeczywiście posiada wiedze o danym człowieku to z jego 
punktu widzenia, nie koniecznie trzeba uzupełniać te wnioski. Czasem być moŜe 
wnioskodawcy mogą nie posiadać wiedzy o wszystkich osiągnięciach. Czy był jakiś problem 
w opiniowaniu wniosków, to jego to nie interesuje, kaŜdy moŜe mieć własne zdanie. To co 
jego denerwowało, to fakt, Ŝe wielokrotnie wnioski były cofane bez konkretnego zapisu o co 
go wzbogacić.    
Radny Rafał Dymerski powiedział, Ŝe Miejska Komisja ds. nadania odznaki honorowej ma 
działać w oparciu o dokumenty, ma rozpatrywać wnioski. Wnioskodawca powinien natomiast 
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dotrzeć do osoby, o którą wnioskuje, zebrać od niej fakty, sam zainteresowany powinien 
wyrazić zgodę  na wystawienie jej pod opinię publiczną. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w  w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dotyczy 
Józefa Galanka) 
Głosowanie: 
Za – 18  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
11B. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi 
dla Miasta Ostrołęki” (dotyczy Andrzeja Tadeusza Kowalczyka).  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak powiedział, Ŝe zgodnie z zapisem 
w projekcie uchwały, oznaka zostałaby wręczona podczas uroczystości 10-lecia obchodów 
OFG. Otworzył dyskusję w tym punkcie, głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w  w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dotyczy 
Andrzeja Tadeusza Kowalczyka) 
Głosowanie: 
Za – 17  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
11C. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi 
dla Miasta Ostrołęki” (dotyczy Jerzego Szepietowskiemu).  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak otworzył dyskusję w tym 
punkcie, głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w  w sprawie nadania odznaki honorowej „Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” (dotyczy 
Jerzego Szepietowskiego) 
Głosowanie: 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
12. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta Ostrołęki za okres od 1 do 

31 grudnia 2009 roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
Radny Tadeusz Kaczyński zapytał o punkt 35 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości  
gruntowej będącej własnością Miasta i jest wskazanych 8 takich nieruchomości na czyją rzecz 
zostały zbyte i jakie przeznaczenie jest tych nieruchomości. Zapytał teŜ o punkt 5: 
Zarządzenie 407/09 w których postanawia się nabyć nieruchomość gruntową przeznaczoną 
pod budowę ulicy targowej. Budowa ulicy Targowej juŜ dawno została zakończona, czy 
w związku z tym nie jest to spóźniony zakup. Zapytał teŜ o przebudowę studni przy ulicy 
Lelewela, czy projekt budowy nie przewidywała odpowiedniej studzienki kanalizacyjno-
wodociągowej.   
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski poprosił o odpowiedź na pytanie dotyczące 
pkt 35 Wiceprezydenta Grzegorza Płochę.  



            Protokół Nr LXII/2010 z sesji Rady Miasta 
Ostrołęki  z dnia 28 stycznia 2010  

Strona 17 z 18 

 

Wiceprezydent Miasta Ostrołęki Grzegorz Płocha powiedział, Ŝe informacja z pkt 35 
dotyczy Ostrołęckiej Spółdzielni Mieszkaniowej, która złoŜyła wniosek o przekształcenie 
prawa uŜytkowania wieczystego we własność. Zamiana ta dokonuje się w trybie 
bezprzetargowym.    
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi i pkt 5 to z tego 
co go pamięć nie myli chodzi o ostateczne uporządkowanie pasa drogowego.  
Wiceprezydent Miasta Ostrołęki Grzegorz Płocha powiedział, Ŝe rzeczywiście rzecz 
dotyczy porządkowania pasa drogowego, dość długo trwały negocjacje z Ligą Obrony Kraju.  
Negocjacje odbywały się z zarządem w Warszawie, stąd taki długotrwały proces, ale nie  
wynika to z działań Miasta, lecz niezdecydowania Ligi Obrony Kraju w Warszawie.   
Wiceprezydent Miasta Ostrołęki Paweł Stańczyk powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi 
o przebudowę studni w ulicy Lelewela to zadanie te zostało poszerzone w kierunku ulicy 
Narutowicza.   
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie 
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ostrołęki za okres od 1 do 31 grudnia 2009 
roku. 
Głosowanie: 
Za – 17  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 1 
Sprawozdanie zostało przyjęte.   
13. Informacja o złoŜonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez 

Prezydenta Miasta.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poinformował o odpowiedziach 
na trzy interpelacje. Odpowiedz na wspólną interpelację Radnej Marii Rochowicz i 
Magdaleny Jaworowskiej w sprawie parkingu przy I AWP i połoŜenia nawierzchni przy ulicy 
Fabrycznej. Odczytał odpowiedzi na tę interpelacje. Odczytał równieŜ odpowiedz na 
interpelację Radnego Adama Kurpiewskiego w sprawie boiska piłkarskiego przy ulicy Witosa 
w Ostrołęce oraz odpowiedz na interpelację Dariusza Maciaka w sprawie zmiany limitu 
oddanej krwi uprawniającej do bezpłatnych przejazdów miejskim transportem zbiorowym.  
14. Oświadczenia Radnych.  
Radny Dariusz Bralski oświadczył, Ŝe dzisiejsza sesja jest bardzo głośna. Na samym 
początku osoby, które zasiadają jako goście głośno dyskutowały, co spowodowało, Ŝe nie 
było słychać wypowiedzi Pana Karolaka. Powiedział, Ŝe jemu bardzo to przeszkadza.  
Radny Rafał Dymerski powiedział, Ŝe jeŜeli ktoś mówi a w tym czasie jest szuma na Sali to 
powinien zrozumieć, Ŝe zanudza.  
15. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta.  
15A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmian w składach 
osobowych Komisji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak powiedział, Ŝe projekt ten 
dotyczy powołania do składu Komisji  Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i 
Ochrony Środowiska Radnego Dariusza Bralskiego. Projekt ten przygotowała Komisja Prawa 
i Współpracy z Samorządami Mieszkańców, Radny zgłosił swój akces na piśmie w dniu 15 
stycznia 2010 roku. Otworzył dyskusję w tym punkcie, głosów w dyskusji nie było.     
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta Ostrołęki.  
Głosowanie: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
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Uchwała została podjęta.  
Radny Dariusz Bralski nie brał udziału w głosowaniu.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poinformował o prośbie OFG  
związanej z wyznaczeniem przedstawiciela Rady Miasta Ostrołęki do pracy w kapitule 
konkursu: „Kupuj lokalne produkty i usługi”. Przewodniczący OFG prosił o pilne 
wytypowanie tego przedstawiciela, dlatego pozwolił sobie zatelefonować do Radnej Marii 
Rochowicz pytając ją o zgodę wyznaczenie jej osoby do tej kapituły. Jednak Ŝeby formalności 
stało się zadość poprosił o wyraŜenie zgody Radę Miasta w tej kwestii. Zapytał kto jest za, 
aby Radna Maria Rochowicz zasiadła w kapitule konkursu „Kupuj lokalne produkty i usługi”.  
Głosowanie: 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 2 
Przedstawiciel Radny Miasta został wyznaczony.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak poinformował, Ŝe 
Przedstawicielem Koalicyjnego klubu Radnych PiS do Miejskiej Komisji ds. nadania 
odznaczeń honorowych została Radna Maria Rochowicz.  
16. Sprawy róŜne.  

Spraw róŜnych nie było.  
17. Zakończenie obrad LXII sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Dariusz Maciak zakończył obrady LXII sesji 
Rady Miasta Ostrołęki. 
Sesja trwała od godziny 10 00 do godziny 13 00.  

Tabela z indywidualnym głosowaniem radnych przyporządkowanym do poszczególnych 
projektów uchwał, stanowi załącznik do protokołu i jest do wglądu w Wydziale Organizacji    
i Obsługi Rady Miasta. 
 
Protokołowała: 

Julita Wiśniewska                                                                                 Przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miasta 
Dariusz Maciak 

 


